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ГРАДНОВИСАД  
ГРАДСКО  ВЕЂЕ  ГРАДА  НОВОГ  САдА - 

Број :б-З /2019-295-ІІ  
дана: 24. оіпобра  2019. године  
НОВи  САД  

ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  274. седnици  од  24. оіnобра  2019. године, 
разматралоје  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Божић  Вање, поставњено  
na LІІІ  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  17. септембра  2019. године, 
припремњен  у  Градској  yrіpauu за  културу  и  тим  поводом  донелоје  Заклучак  број : 
б-З /2019-295-јІ  од  24. оіnобра  2019. године, који  Вам  са  одговором  на  одборничко  
питање  доставњамо  у  прилогу. 

дОНАЧЕЛНИК  

џ Мч.піцВучевић  
, 



Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  
одговора  на  одборничко  питање  одборника  Вање  Божића, са  LIH седнице  
Скупштине  Града  Новог  Сада  одржане  17. септембра  2019. године, који  је  
лрипремген  у  Градској  управи  за  културу, на   274. седници  од  24.10.  
2019. године, доноси  

ЗАКЊУЧАК  

ј Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничко  питање  одборника  Вање  Божића  
поставњено  на  LІіІ  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, од  17. септембра  2019. 
године , који  је  припремњен  у  Градској  улрави  за  културу . 

ІІ  Одговор  на  одборничко  питање  одборника  Вање  Божића , који  чини  саставни  
део  овог  закњучка , доставња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада . 

РЕПУБЛИКА  СРВИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
грд  Нови  САд  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАдА  Новог  САДА  
Број: б-3/2019-295-ІІ  
дана: 24.10.2019.године  
НОВИ  САД  

.ГРАДОНАЧЕЛНИК  

Милош  Вучевић  

. 



Одборник  Скупштине  Града  Новог  Сада, Вања  Божић  на  LIII седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада, оД  17. септембра  2019. године, поставио  је  следеће  
одборничко  питање: 

Желим  да  поставим  питање  Градској  управи  за  културу  и  господину  Рожићу  
везано  је  за  обнову  Католичке  цркве  у  Футогу, која  се  налази , ако  се  не  варам, у  
угіици  Браће  Бошњак. У  народује  позната  као  Швапска  црква. Поставњам  питање, 
да  ли  се  планира  обнова  ове  верске  институције , када  ће  се  приступити  обнови  
ове  верске  институције  и  да  ли  су  надлежни  упознати  да  се  она  раслада  и  да  
представња  опасност  по  децу  која  туда  пролазе  када  иду  у  школу  и  у  вртићТ  

На  поставњено  одборничко  питање  Градска  управа  за  културу  припремила  
је  следећи  

ОдгоВоР  

Наведени  објекат  је, према  информацијама  наше  Установе  културе, завода  
за  заштиту  споменика  културе  Града  Новог  Сада, изграђен  1939. или  1940. године, 
и  не  представња  споменик  културе, нити  добро  које  се  налази  под  заштитом  
Града  Новог  Сада. 

Одредбама  3акона  о  културним  добрима  ( Службени  гласник  Републике  
Србије , бр. 71194, 52/201 1 

- др. закони  и  99/201 1 
- др. закон), је  утврђена  обавеза  

сопственика  који  користи  и  управња  културним  добром  да  чува  културно  добро  и  
спроводи  утврђене  мере  заштите . 

Сопственик  верског  објеіпа , Католичка  црква  у  Футогу  до  сада  није  
аплицирала  за  доделу  средстава  на  јавним  конкурсима  за  суфинансирање  
изградње, одржавања  и  обнове  верских  објеката  у  Граду  Новом  Саду, које  
спроводи  Градска  управа  за  културу. 

В.д. НАЧЕЛНИК  
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